
Okrajni plenum OF
13. avgusta 1948 se je vršil v Ptuju

©krajmi plenum Osvobodilne fronte.
V prvi točki dnevnega reda je tov.
sekretar Petelin Andrej podal poli-
tično-gospodarski referat.

Od zadnjega zasedanja plenuma
do danes stoji v ospredju V. kongres
KPJ, ki nam postavlja nove naloge
in daje jasen odgovor na obtožbe
Informbiroja. V zvesi s temi obtož-
bami, ki očitajo našemu vodstvu ne-
pravilno pot vsocializem in napadajo
kmečko vprašanje, je potrebno pre-
gledati delo KP od njenega nastanka
do danes. Pregled nam kaže skozi
vsa leta borbo z razmmi frakciona-
škimi elementi in plačanci buržoa-
zijc. Vso pravilnost politične linije
KPJ s CK na čelu nam pa dokazuje
dejstvo, da je bila KP sposobna po-
vesti ljudske množice v borbo proti
okupatorju in domačim lzdajalcem,
da je KP uspešno izbojevala razred-
no borbo, osvoboditev in nam omo-
goča graditev socialistične družbe pri
nas. V. kongres nam zadaja precej
novih nalog: budnost in krepitev
enotnosti Partije, OF in delavskega
razreda Jugoslavije. Ostro se mo-
ramo boriti proti vsakemu sabotira-
nju^na gospodarskem polju in pra-
vilno dojeti naloge OF, očistiti od-
bore OF, dvigniti KZ na vasi, dvig-
niti kulturno-prosvetno delo na vasi.
Organizirati »Borce za večji pride-
lek«. V slednjem bomo uspeli, če
bomo razbili staro miselnost, češ, rnoj
oče in ded sta delala tako, čemu bi
jaz drugače. -. Petletni plan zahteva
napredek v kmetijstvu. Vloga, ki je
kmetijstvu odkazana v odnosu do
skupnosti, je perspektiva, ki jo mora
imeti pred seboj stalno Fronta na
vasi. Borci za večji pridelek bodo z
novim načinom in novimi metodami
dHa stopili na isto linijo z novatorji
in z vsemi požrtvovalnimi delavci-
udarniki. Sprejemajmo obveze »Bor-
cev za večji pridelek«. Njih točno iz-
polnjevanje mora roditi uspehe!
Vključitev čim večjega števila kme-
tov v to organizacijo, uvedba eviden-
ce nad delom teh kmetov, ogledi na-
prednih posestev, dodeljevanje na-
grad in značk — to so dolžnost: od-
borov OF.

Tov. Vidic iz Bišečkega vrha je
med drugirn dejal: »Ljudem moramo
prikazati ogromne uspehe industrij-
skega delavstva — obenem pa zbu-
diti zavest, da smo mi dolžni temu
delavstvu zagotoviti potrebne kme-
tijske proizvode, izboljšati dosedanji
pridelek. Dokler še primanjkuje
umetnih gnojil, moramo najprej z
lastnimi razpoložljivimi sredstvi do-
seči kar največ. Ze globlje oranje v
jesem nadoknadi vsaj del umetnega
gnojila. Tov. Zadravec iz Središča
je predlagal, naj bi se vsak član OF,
ki poseduje obdelovalni stroj, obve-
zal, da bo stroj dal na razpolago tu-
di drugim kmetom proti minimalni
odskodnini. — V Dornavi so bili v
letošnji zimi organizirani kmetijski
tečaji, ki so bili dobro obiskani. Zna-
nje v kmetijstvu nam jamči za
uspeh.

Na samem plenumu se je v orga-
nizacijo za večji donos vpisalo 27 to-
varišev.

Tovarišica Lojzka Stropnikova ;e
obravnavala organizacijska vpraša-
nja. Da bodo OF odbori lahko izvr-
ševali vse naloge, ki sta jih nakazala
tov. sekretar in predsednik. moramo

naše KOOF reorganizirati. Na pod-
ročju KLO, kjer je več odborov OF,
organiziramo KOOF za vse vasi tega
področja. Odborniki naj si razdele
delo po sektorjih. Ureditev obstoje-
čih KU za gradnjo zadružnih do-
mov in plan dograditve teh zadruž-
nih domov, nadalje organiziranje no-
vih KU nam daje nove naloge. Iz-
boljšati moramo način statističnega
poročanja, navaditi na točnost, ter za
lažjo administracijo uvesti kartote-
ko. Odnos OF odborov do AFZ se mo-
ra spremeniti, OF odbori naj sodelu-
jejo pri prihodnjih volitvah AFŽ.
Prav malo smo stavili za mobiliza-
cijo delovne sile, v bodoče moramo
to nadoknaditi. Potrebno je mnogo
več pažnje pri kulturno-prosvetnem
delu. Ustanavljajmo bralne krožke,
širimo časopisje. Nadzirajmo delo
ljudsko-prosvetnega sveta, igrajmo
na naših odrih igre, ki imajo kultur-
no-vzgojni pomen — to je poudari-
la diskusija. Sestanki organizacijskih
sekretarjev naj bi se vršili vsaj vsake
tri mesece.

Plenum je z navdušenjem in eno-
glasno sprejel tudi konkretne sklepe:

1. Do konca meseca avgusta bomo
reorganizirali odbore OF. Povsod bo-
mo oeistili oportunistične elemonte
in izvalili na njihova mesta člane iz
vrst mladine, malih in srednjih kme-
tov.

2. Vsak novi krajevni odbar OF bo
organiziral na svojem področju or-
ganizacijo »Borcev za večji pridelek«.
V to organizacijo bomo pntegnili čim
več kmetov, ki žele napredno ob-
delovati svoje posestvo.

3. Obvezujemo se, da bomo vse po
planu predvidene zadružne dornove
dogradili do kongresa KomunistiČne
partije Slovenije.

4. Vsi novi odbori OF bodo poma-
gali v pripravah za volitve v odbore
AFZ in sicer tako, da bomo izbrali
najboljše žene za odbomiee. Do konca
septembra pa bomo pomagali izdela-
ti volivne spiske ter jih poslati na
okrajni odbor AFŽ do konca sep-
tembra.

5. Vse na novo organizirane odbo-
re OF bomo utrdili v njihovem po-
slovanju.

6. Pri krajevnih odborih OF bomo
utrdili oz. na novo organizirali upra-
ve socialnega fonda, ter skrbeli za
to, da bodo redno dajale poročila
ter oddajale zbrani denar.

7. Zavezujemo se, da bodo odbori
OF imeli točen pregled nad delom
množičnih organizacij, kmetijskih za-
drug in krajevnih ljudsko-prosvetnih
svetov in da bomo tudi njihovo delo
usmerjali.

8. Ljudsko-prosvetnemu delu bomo
posvetili vso pozornost, tako pri izbi-
ri ljudsko-prosvetnih pnreditev, pri
knjižnicah, čitalnicah itd. V začetku
meseca septembra bomo organizirali
z vsemi odbori množičnih organiza-
cij štirinajstdnevni študij maleriala
V. Kongresa KPJ po šolskih centrih.

Izvedli bomo propagando za naše
centralne liste, kot so: »Ljudska pra-
vica«, »Slovenski poročevalec«,
»Kmečki glas« in glasilo Okrajnega
odbora OF »Naše delo« ter dasegli
to, da bo vsaka hiša naročnik na
enega izmed teh listov.

B. F.


